

Student Working Group | Groupe de travail des étudiants

Olena Schell

Olena Schell is a third year PhD candidate at the Johnson-Shoyama Graduate School of Public Policy. After obtaining a Bachelor of Health Sciences at the University of Ontario Institute of Technology, she completed a Master of Arts in Public Administration at the University of Ottawa. Olena's research interests include medical dominance, professional autonomy, interprofessional collaboration and teams, and primary health care reform. She is currently completing her thesis on the role of health profession organizations in the health policy process to advance regulatory changes that enhance scopes of practice..

Olena Schell est candidate au doctorat en troisième année à l'École supérieure de politique publique Johnson-Shoyama. Après avoir obtenu un baccalauréat ès sciences de la santé de l'Institut de technologie de l'Université de l'Ontario, elle a terminé une maîtrise ès arts en administration publique à l'Université d'Ottawa. Les intérêts de recherche d'Olena recourent la domination de la profession médicale, l'autonomie professionnelle, la collaboration et les équipes interprofessionnelles, ainsi que la réforme des soins de santé primaires. Elle termine actuellement sa thèse sur le rôle qu'occupent les associations de professionnels de la santé dans le processus d'élaboration de politiques de la santé favorables à des modifications réglementaires qui élargissent les champs d'exercice.